16th Congress of the 

international society for eighteenth-century studies (ISECS)

rome (italy), 3-7 JULY 2023

BURSARIES – Application form

Deadline

3 December 2022
Please submit completed application form by the deadline of 3 December 2022 to isecsbursaries@isecs-roma2023.net  [NB: No need for a lengthy covering letter]. 
IMPORTANT: Please note

Priority for bursaries will be given to those intending to give papers at the Rome Congress who fall into the categories of: postgraduate students, early career scholars; colleagues facing unusually high travel costs; and those coming from traditionally underrepresented minority groups.

	Page 1 of 3 – Subject of presentation to Congress

	Your name and email address (please print clearly!)


	Title of presentation:


	Name of panel in which presentation appears (if known):

	Brief summary of presentation (100 words max):


	Page 2 of 3 – Personal Information 

Please note that early career researchers are not expected to have information

under every heading of this form


	First name(s)
	Last name(s)
	

	
	
	

	Nationality



	Please indicate current academic and/or professional situation, and identify name of department and institution

	Doctoral student □   Postdoctoral researcher □    Lecturer □      

 Assistant Professor □ Professor □ Other, including freelance (please specify): 

Department and institution: 



	Degrees (starting with most recent, including discipline and awarding institution):

	

	Up to three publication(s) relevant to your presentation, if any (starting with most recent):


	

	Other personal information, including minority group identity (please use your judgment as to what is relevant here):




	Page 3 of 3 – Estimated Financial Needs

Please translate local currencies into Euros, using a currency converter such as https://www.xe.com/currencyconverter/
Please note also that it is not necessary to claim under every heading and that bursaries may be awarded for either the whole or part of the sum requested

	Place of origin for journey to Rome:
	

	BUDGET DETAILS Estimated cost of transportation

	A Plane / Flight from airport of origin to Rome (return)
	                   (Euros) 

	B Rail / Transport from station of origin to Rome (return)
	                   (Euros) 

	C. Other essential transportation costs (please specify)
	                   (Euros) 

	Total costs of transportation
	                   (Euros) 

	Registration fee for Rome Congress:

Until 1 March 2023 = € 300,00; after 1 March 2023 - € 350,00

Student, retired and unwaged = € 200,00
	                   (Euros)

	TOTAL SUM REQUESTED:
	                   (Euros)

	Any other unavoidable costs for which help is sought : (please specify)
	                   (Euros) 


Letter of recommendation

Your application must be accompanied by a letter of recommendation. This letter is to be no longer than one side of A4 (preferably in 12-point Times New Roman, with 1.5 line spacing) and must be written by a senior scholar who is well acquainted with your research and publications

The letter must cover the following points:

· knowledge of the applicant
· originality and quality of applicant’s work
· importance of presentation to applicant’s academic and career path

· applicant’s mastery of the language in which he/she wishes to make presentation
It must also include the following information:

· the name of the candidate, clearly shown at the head of the page
· place and date of sending

· about the referee :

· full first and last name(s) and title(s)

· current position(s), including department and institution.

The letter of recommendation should be submitted by the referee DIRECTLY to the selection committee, with a clear mention of the name of the applicant, before the deadline of 3 December 2022. Emails should be sent to isecsbursaries@isecs-roma2023.net   – indicating the subject as Letter of Recommendation.

Final note: ISECS warmly thanks all referees for their collegial support.
16e Congrès de la
société internationale d’étude du dix-huitième siècle (SIEDS)

Rome (Italie), 3-7 JUILLET 2023
BOURSES – Dossier de candidature
Date limite : 3 décembre 2022
Veuillez soumettre ce formulaire complété, au plus tard le 3 décembre 2022, à l’adresse isecsbursaries@isecs-roma2023.net  [N.B. : Il n’est pas nécessaire d’inclure une longue lettre de candidature]. 
IMPORTANT : La priorité sera donnée à celles et ceux qui comptent présenter une communication au congrès de Rome, et qui font partie de l’une de ces catégories : étudiant.e.s aux cycles supérieurs ; jeunes chercheur.e.s ; collègues confrontés à des frais de voyage anormalement élevés ; membres de groupes minoritaires traditionnellement sous-représentés.
	Page 1 de 3 – Sujet de la communication présentée au Congrès

	Votre nom et adresse électronique (merci d’écrire en caractères lisibles)


	Titre de la contribution :


	Nom de l’atelier où la contribution sera présentée (si connu) :

	Bref résumé de la contribution (100 mots max.) :


	Page 2 de 3 – Informations personnelles 

Veuillez noter que certaines rubriques du formulaire peuvent ne pas s’appliquer à l’ensemble des jeunes chercheur.e.s


	Prénom
	Nom(s) de famille
	

	
	
	

	Nationalité


	Veuillez préciser votre appartenance universitaire et/ou situation professionnelle, et identifier votre département et votre institution

	Étudiant.e au doctorat □   Chercheur.e postdoctoral.e □    Maître de conférences □      
Professeur.e associé.e □ Professeur.e □ Autre, incl. travailleur.euse autonome (veuillez préciser) : 

Départment et institution : 



	Diplômes (en débutant par le plus récent ; précisez la discipline et l’institution) :

	

	Jusqu’à trois publications pertinentes à votre présentation, s’il y a lieu (en débutant par la plus récente)
 :

	

	Autres informations personnelles, incluant l’appartenance à un groupe minoritaire (nous vous laissons juger de la pertinence de ce que vous inscrivez ici) :



	Page 3 de 3 – Estimation des besoins financiers
Merci de convertir les montants en Euros, en utilisant un convertisseur de devises tel que https://www.xe.com/fr/currencyconverter/
Veuillez noter qu’il n’est pas nécessaire de réclamer un montant pour toutes les rubriques, et que les bourses peuvent être attribuées pour une partie ou pour l’ensemble des montants demandés

	Lieu de départ vers Rome :
	

	BUDGET DÉTAILLÉ – Coût estimé du transport

	A. Billet d’avion Aller/Retour depuis l’aéroport d’origine
	                   (Euros) 

	B. Billet de train Aller/Retour depuis la gare d’origine
	                   (Euros) 

	C. Autres coûts de transport nécessaires (préciser svp)
	                   (Euros) 

	Coût total du transport
	                   (Euros) 

	Frais d’inscription au Congrès de Rome :

Jusqu’au 1er mars 2023 = € 300,00 ; après le 1er mars 2023 = € 350,00

Étudiant.e, retraité.e, sans emploi = € 200,00
	                   (Euros)

	SOMME TOTALE DEMANDÉE :
	                   (Euros)

	Tout autre coût inévitable pour lequel une aide est demandée : (veuillez préciser)
	                   (Euros) 


Lettre de recommandation

Votre demande doit être accompagnée d’une lettre de recommandation. Cette lettre ne devrait pas dépasser une page au format A4 (de préférence en Times New Roman 12 points, avec un interligne de 1,5) et doit être rédigée par un chercheur établi qui connait bien vos travaux et publications.
La lettre doit aborder les aspects suivants :

· connaissance du candidat / de la candidate
· originalité et qualité de ses travaux

· importance de la présentation dans son parcours académique et professionnel
· maîtrise de la langue dans laquelle le candidat / la candidate souhaite présenter sa communication
Elle doit également comprendre les informations suivantes : 
· nom du candidat / de la candidate, bien visible au haut de la page

· lieu et date de rédaction de la lettre

· à propos du répondant :

· nom(s), prénom et titre(s) complet(s)
· position actuelle, incluant le département et l’institution.

Le répondant doit soumettre la lettre de recommandation DIRECTEMENT au comité de sélection, en mentionnant clairement le nom du candidat / de la candidate, avant la date limite du 3 décembre 2022, par courrier électronique, à l’adresse isecsbursaries@isecs-roma2023.net  – prière d’indiquer Lettre de recommandation comme objet du message.
Note finale : la SIEDS remercie tous les répondants pour leur collaboration.
� Please use 12-point Times New Roman and 1.5 line spacing. Do not exceed the space provided.


� Please use12-point Times New Roman and 1.5 line spacing. Do not exceed the space provided. And please precede each entry with a hyphen.


� Merci d’écrire en Times New Roman, 12 points, avec un interligne de 1,5. Prière de ne pas dépasser l’espace alloué.


� Merci d’écrire en Times New Roman, 12 points, avec un interligne de 1,5. Prière de ne pas dépasser l’espace alloué. Précédez chaque entrée d’un tiret.





